



CERTIFICATE IN CHRISTIAN STUDIES 普及神學證書課程 COURSE SYLLABUS 課程大綱

Biblical Interpretation 聖經詮釋及應用 (粵語)

Instructors: Grace & Peter Ko 416.226.6620 ext. 6791/2142 E-mail: gko@tyndale.ca; pko@tyndale.ca

September 3 to October 8 (Tuesdays), 2019; 7:30-9:30pm

Bridle Trail Baptist Church, 10 Waterbridge Lane, Unionville

I. Course Description 課程簡介

This course provides an orientation to the different types of literature in the Bible, with a practical study of relevant methods used in their interpretation. Students will learn to recognize and work with the various genres of biblical literature and will gain an overview of various approaches to Scripture, so as to make meaningful application of the Bible in our contemporary context.

此課程旨在介紹釋經學原則及應用。透過學習聖經裡不同的文體及各樣的釋經工具,學生學習到正確的解釋聖經方法,從而將聖經真理應用在信徒的生命中。

II. Course Requirements 課程要求

An assignment will be distributed during the course and is due on December 8. It consists of two exercises, one from the Old Testament and the other from the New. Your answer to each should be 500-750 words in length.

課程完結前將會派發一份有兩條問題的功課(舊約和新約各一). 每條問題的答案 500-750 字. **呈交日期**: 12 月 8 日

III. Course Schedule

第一堂: Introduction; Interpreting Hebrew Narrative 1 簡介; 希伯來敘述文體 1

第二堂: Interpreting Hebrew Narrative 2 希伯來敘述文體 2

第三堂: Interpreting Hebrew Poetry 希伯來詩體

第四堂: Introduction; Understanding New Testament Narratives 簡介; 明白新約敘述文

第五堂: Reading New Testament Letters 閱讀新約書信

第六堂: Interpreting Apocalyptic Literature 詮釋啟示文學